
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr XXVIII/2016 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 29.09.2016 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
10 

udział wzięło 14 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 14 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz, 

-    Komendant Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu – podkom. Grzegorz Migdał, 

-    oficer prasowy Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu – nadkom. Andrzej Świeboda, 

      -    sołtysi i inne goście. 

      Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

      Porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołów z przebiegu obrad dwóch poprzednich sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych.  

      4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) ustalenia godzin pracy placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych  

              i zakładów usługowych na terenie gminy Pilica, 

          b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości lokalowych stanowiących własność Gminy  

              Pilica, 

          c) rozpatrzenia skargi, 

          d) zmian w budżecie gminy na 2016 rok.       

      5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      6. Wolne wnioski. 

      7. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 1. 

       Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad. Następnie przedstawiła ww. porządek przebiegu sesji – zgodny  

      z porządkiem zawartym w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski  

      do porządku obrad.  

      Pan Burmistrz wniósł o poszerzenie porządku obrad o projekty uchwał w sprawach: 

      - wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 

      - udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Zawierciańskiego na refundację lub dofinansowanie  

        zadań publicznych realizowanych przez Powiat Zawierciański na terenie Gminy Pilica, 

      - przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu  

        z przeznaczeniem na pokrycie wydatków inwestycyjnych, 

      - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 -2026. 

      Wyjaśnił przyczyny, dla których wnioskuje o wprowadzenie powyższych projektów uchwał.  
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      Innych propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie wnioski zgłoszone przez Pana Burmistrza. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

      na zamianę nieruchomości został przyjęty jednogłośnie -14 radnych głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

      celowej dla Powiatu Zawierciańskiego na refundację lub dofinansowanie zadań publicznych  

      realizowanych przez Powiat Zawierciański na terenie Gminy Pilica został przyjęty jednogłośnie  

      -14 radnych głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania środków  

      finansowych dla Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie  

      wydatków inwestycyjnych został przyjęty jednogłośnie -14 radnych głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  

      Prognozy Finansowej na lata 2016 -2026 został przyjęty jednogłośnie -14 radnych głosowało za. 

      Porządek obrad sesji z przyjętymi zmianami przedstawia się następująco:      

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołów z przebiegu obrad dwóch poprzednich sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych.  

      4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) ustalenia godzin pracy placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych  

              i zakładów usługowych na terenie gminy Pilica, 

          b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości lokalowych stanowiących własność Gminy  

              Pilica, 

          c) rozpatrzenia skargi, 

          d) zmian w budżecie gminy na 2016 rok, 

          e) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 

          f) udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Zawierciańskiego na refundację lub dofinansowanie  

              zadań publicznych realizowanych przez Powiat Zawierciański na terenie Gminy Pilica, 

          g) przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu  

              z przeznaczeniem na pokrycie wydatków inwestycyjnych, 

           h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 -2026. 

      5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      6. Wolne wnioski. 

      7. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 2. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołów z przebiegu obrad dwóch 

    poprzednich sesji (Protokołu Nr XXVI/2016 z dnia 31.08.2016 r. i Protokołu Nr XXVII/2016  

    z dnia 12.09.2016 r.), które były wyłożone do wglądu w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępnione 

    w Internecie. 

Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołów. 

Pani Przewodnicząca poddała oddzielnie pod głosowanie przyjęcie każdego protokołu.  

Protokół Nr XXVI/2016 z dnia 31.08.2016 r. został przyjęty jednogłośnie (14 radnych  

głosowało za).  

Protokół Nr XXVII/2016 z dnia 12.09.2016 r. został przyjęty jednogłośnie (14 radnych  

głosowało za).  

 

      Ad 3. 

      Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

Pan Arkadiusz Wieczorek zgłosił, że w niektórych domach miał miejsce płatny przegląd solarów 

– poprosił o wyjaśnienie tej sprawy. Podjął również sprawę wyrządzania szkód przez bobry. 
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Pan Łukasz Majka zwrócił się z prośbą o spowodowanie przesunięcia drewnianych słupów, 

stojących w nowo wybudowanym chodniku w Złożeńcu poza chodnik.  

Pan Andrzej Grabowski poruszył następujące sprawy: 

- wstawienie lustra przez mieszkańców Zarzecza,   

- wsie posiadają fundusz sołecki, a czy miasto Pilica mogłoby otrzymać „budżet obywatelski”, 

- pokazał broszurę „Miasto i Gmina Pilica” i zapytał jaki był koszt jej wydania; powiedział,  

   że broszura zawiera przekłamania, a Urząd przed jej wydaniem powinien sprawdzić czy treść  

   jest zgodna z prawdą. 

Pan Wojciech Gamrot zgłosił potrzebę założenia oświetlenia ulicznego w Dobrej Kolonii koło 

posesji Pana …………………. .  

Pan Janusz Gajda zwrócił się z prośbą o wyremontowanie drogi poscaleniowej, przebiegającej  

od Biskupic do środka wsi Kocikowa.  

Pani Przewodnicząca Rady Gminy w imieniu Pani sołtys Solcy i Siadczy zgłosiła, że kamień                  

z poboczy przy nowo wybudowanej drodze Siadcza - Solca przemieszcza się na jezdnię, między 

innymi koło posesji Pana ……………….. w Solcy. 

      Innych interpelacji nie zgłoszono. 

  

             Pani Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem czy wyrażają zgodę, aby obecnie 

      udzielić głosu przedstawicielom Policji. 

      Radni wyrazili zgodę.   

Komendant Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu – podkom. Grzegorz Migdał poinformował,  

że powstały dwa nowe narzędzia, mające na celu poprawę stanu bezpieczeństwa mieszkańców  

-tj. „Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa” i aplikacja „Moja Komenda”. Podziękował  

za dotychczas udzieloną pomoc finansową na dofinansowanie zakupu samochodu oraz poprosił  

      o kolejne wsparcie finansowe dla policji w postaci dotacji na dofinansowanie zakupu samochodu 

      marki Skoda Yeti dla Komisariatu w Ogrodzieńcu. 

      Następnie głos zabrał oficer prasowy Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu – nadkom.  

      Andrzej Świeboda, który przedstawił funkcjonowanie „Krajowej Mapy Zagrożeń  

      Bezpieczeństwa” oraz wyjaśnił działanie aplikacji „Moja Komenda”. Odpowiedział na pytania  

      w zakresie funkcjonowania ww. narzędzi. 

      Pan nadkomisarz poinformował również, że gmina Pilica ma nowego dzielnicowego i jest nim  

      asp. Robert Jarzyński.  

      Pan Andrzej Grabowski zgłosił, że zwrócili się do niego mieszkańcy ul.Krakowskiej, że przy  

      jednej z posesji (wskazał miejsce) chodnik jest zajęty przez samochód, który jest tu parkowany 

      nagminnie. Powiedział, że sprawę tę zgłosił dzielnicowemu, jednak do dnia dzisiejszego nie  

      została załatwiona.  

      Nadkom. Andrzej Świeboda zaproponował zaznaczenie wskazanego miejsca na Krajowej Mapie 

      Zagrożeń Bezpieczeństwa.  

      Innych spraw nie zgłoszono. 

       

      Ad 4a. 

            Pani Przewodnicząca przystąpiła do projektu uchwały w sprawie ustalenia godzin pracy  

      placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych na terenie  

      gminy Pilica. 

      Nadmieniła, że powyższy projekt uchwały, podobnie jak inne projekty uchwał, był przedmiotem 

      wspólnego posiedzenia Komisji.  

      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie  

      ustalenia godzin pracy placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych i zakładów  

      usługowych na terenie gminy Pilica, umożliwiający tym placówkom pracę przez całą dobę.  

      Przedstawiony projekt uchwały stanowi złącznik do niniejszego protokołu.  
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      Dodatkowych wyjaśnień udzielił Pan Burmistrz. Powiedział między innymi, że inne gminy dały 

      możliwość całodobowej pracy przedmiotowym placówkom, a dodatkowym bodźcem przedłożenia  

      projektu uchwały były wnioski podmiotów gospodarczych o umożliwienie całodobowej  

      pracy – np. wniosek firmy, która otwiera w Pilicy stację paliw, a przy niej myjnię samochodową  

      i sklep wielobranżowy. 

      Pan Andrzej Grabowski zwrócił uwagę, że handel w godzinach nocnych będzie dotyczył głównie  

      sprzedaży napojów alkoholowych. Powiedział, że w nocy o godz.1 czy 2 nikt nie pójdzie do sklepu  

      po chleb, tylko po napoje alkoholowe, w tym młodzież. Nadmienił, że wydłużenie godzin otwarcia  

      placówek handlowych do 23
00

 wywołało niezadowolenie mieszkańców rynku. Powiedział, że należy 

      brać pod uwagę również czynnik ludzki. 

      Pan Tomasz Karpała podkreślił, że jest to trudny temat, jednak uważa, że należy dać możliwość  

      całodobowego funkcjonowania stacji paliw i innym podmiotom, kierując się również tym,  

      że w przypadku protestów i niezadowolenia mieszkańców można będzie podjąć nową uchwałę. 

      Pani Przewodnicząca Rady również wypowiedziała się za podjęciem uchwały  

      w zaproponowanej wersji. 

      Innych uwag, ani propozycji nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie ustalenia godzin pracy placówek handlu  

      detalicznego, zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych na terenie gminy Pilica pod  

      głosowanie. 

      Uchwała została podjęta większością głosów – 10 radnych głosowało za, 3 radnych głosowało  

      przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

      Jest to Uchwała Nr XXVIII/196/2016. 

 

      Ad 4b. 

           Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę, dotyczącą wyrażenia zgody na zbycie  

      nieruchomości lokalowych stanowiących własność Gminy.  

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej 

      sprawie, zawierający propozycję zbycia nieruchomości lokalowych nr 1,2 i 4, znajdujących się  

      w Wierbce przy ul.Kościelnej w formie bezprzetargowej na rzec najemców. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.  

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości lokalowych stanowiących  

      własność Gminy Pilica została podjęta jednogłośnie – 14 radnych na 14 obecnych głosowało za.  

      Oznaczona jest Nr XXVIII/197/2016. 

 

Ad 4c. 

            Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy rozpatrzenia skargi z dnia 23.06.2016 r. 

      na działalność Burmistrza w zakresie nieegzekwowania decyzji nakładającej na właściciela  

      nieruchomości sąsiadującej z nieruchomością skarżącej, wykonanie urządzeń zapobiegających  

      szkodom powstałym w wyniku zmiany stanu wody na gruncie. 

      Poinformowała, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 21.09.2016 r. rozpatrzyła  

      przedmiotową skargę. Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  

      stanowiska w sprawie skargi. 

      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Kazimierz Grzesiak przedstawił stanowisko Komisji,  

      które brzmi: 

      „Komisja Rewizyjna Rady Miasta i Gminy w Pilicy na posiedzeniu w dniu 21 września 2016 r.  

      rozpatrzyła skargę Pani ………………. z dnia 23 czerwca 2016r. w sprawie nieegzekwowania  

      realizacji Decyzji Burmistrza Miasta i Gminy Pilica z dnia 7 lutego 2013r.    

      nr IiR.63311.0006.2011 nakładającej na Państwa ……………………………. wykonanie  

      urządzeń zapobiegającym szkodom powstałym w wyniku zmiany stanu wody na gruncie  
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      (przekazaną pismem Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Częstochowie - data wpływu  

      do tut. urzędu 12 sierpnia 2016r.).     

      Skarżąca zarzuca Burmistrzowi brak podejmowania działań zmierzających do wyegzekwowania  

      przedmiotowej decyzji przez Państwa ……………………… .  

      Z wyjaśnień Pana Burmistrza wynika co następuje.  

      W toku przeprowadzonego postępowania dotyczącego naruszenia stosunków wodnych pomiędzy   

      nieruchomościami Pani …………… a nieruchomością Państwa ……………. Burmistrz Miasta    

      i Gminy Pilica wydał decyzję nakładająca obowiązek wykonania urządzeń zapobiegających  

      szkodom powstałym w wyniku zmiany stanu wody na sąsiadujących gruntach.  

      Powyższa decyzja stała się ostateczna z dniem 4 marca 2013r. 

      W dniu 22 września 2014r. Pani ………….. złożyła skargę na czynności Burmistrza zarzucając,   

      że pomimo znaczącego upływu czasu od wydania decyzji nie podejmuje on kroków w celu jej    

      wyegzekwowania.  

      W wyniku rozpatrzenia skargi Rada Miasta i Gminy w Pilicy podjęła uchwałę    

      Nr LIV/399/2014 z dnia 28 października 2014 roku stwierdzając, że zarzut zawarty w skardze  

      Pani …………… na bezczynność Burmistrza jest niezasadny i nie może zostać uwzględniony,  

      gdyż art. 29 ust.3 ustawy z dnia 18 lipca 2001r. Prawo wodne (Dz. U. 2005r. Nr 239 poz. 2019  

      z późn. zm.) nie przewiduje określenia terminu wykonania decyzji, zaś nałożenie takiego  

      obowiązku przez Burmistrza byłoby rażącym naruszeniem prawa, który przewiduje art. 156   

      §1 pkt. 2 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. 

      z 2016 r. poz. 23 z późn. zm.).  

      W toku dalszego postępowania Burmistrz Miasta i Gminy Pilica wezwał Państwa ……………..  

      do udzielenia informacji na jakim etapie jest realizacja obowiązków nałożonych w decyzji.  

      Pani ………………….. złożyła pisemną informację, iż cyt.: „ (…) mur oporowy jest w trakcie  

      realizacji.  Zostały już zalane zbrojone ławy na których będzie zalany zbrojony mur i w nim będą  

      osadzone metalowe słupki do których później będą przykręcone arkusze blachy. Mur oporowy  

      przed zimą zostanie dokończony”.  

      Pismem z dnia 15 kwietnia 2016r. Pani ………………… podniosła, iż prace jakie podjął Pan     

      …………………. nie są zgodne z nałożonymi w Decyzji Nr IiR.63311.0006.2011 obowiązkami.  

      W odpowiedzi na powyższe pismo Pani ………….. została poinformowana o tym, że Burmistrz 

      Miasta i Gminy Pilicy nie posiada kompetencji do zbadania legalności budowli jaką wykonują  

      Państwo …………….. . Następnie Burmistrz ponownie wezwał Państwa …………………. 

      do udzielenia odpowiedzi na pytanie na jakim etapie są prace związane z wykonaniem  

      urządzenia zabezpieczającego przed zalaniem nieruchomości Pani ……………………. .  

      Państwo …………….. udzielili odpowiedzi na wezwanie, iż została zakończona budowa muru    

      oporowego.  

      Na powyższą okoliczność została przeprowadzona wizja w terenie na podstawie której  

      stwierdzono, iż została wykonana budowla w postaci murku żelbetowego o wysokości ok. 50cm.  

      Jednakże Państwo ……………………. nie przedstawili żadnej dokumentacji potwierdzającej,  

      że wykonana budowla spełnia nałożony na nich obowiązek określony w Decyzji Burmistrza  

      Miasta i Gminy Pilica z dnia 7 lutego 2013 r. nr IiR.63311.0006.2011.  

      Burmistrz wezwał Państwa Kołodziejczyk do złożenia dokumentacji.    

      Dokumentacja przedłożona przez stronę konieczna jest do oceny czy wykonana budowla spełnia  

      przesłanki wskazane w ustawie i jest urządzeniem zapobiegającym szkodom.  

      Do czasu przedłożenia przez Państwa ……………… stosownych dokumentów sprawa nie może  

      być zakończona.  

      O dokonanych czynnościach została poinformowana Pani ……………….. .  

      Z powyższych faktów wynika, że postępowanie administracyjne jest w toku, a Burmistrz 

      podejmuje kolejne kroki w celu zakończenia sprawy.  

      W świetle powyższego nie można przypisać organowi bezczynności.  

      Wobec powyższego skarga została uznana za bezzasadną.”  
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      Pani Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy zaproponowała przyjąć stanowisko Komisji  

      Rewizyjnej.  

      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie  

      rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza, zgodny ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej, 

      stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Pani Przewodnicząca poddała powyższy projekt uchwały pod głosowanie.  

      Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Pilica została  

      podjęta jednogłośnie (14 radnych na 14 obecnych głosowało za) – Uchwała Nr  

      XXVIII/198/2016. 

 

Ad 4d. 

           W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie propozycji  

      zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

      Projekt uchwały w powyższej sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz - Skarbnik Miasta  

      i Gminy – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że w stosunku do przesłanego radnym projektu uchwały została wprowadzona  

      zmiana, polegająca na zwiększeniu dochodów i wydatków o kwotę 1.040 zł na podstawie decyzji  

      Wojewody, przyznającej dotację celową na zakup podręczników szkolnych. Zwróciła również  

      uwagę, że w załączniku Nr 3 do projektu uchwały w pozycji „4” w kolumnie „zmiany”  

      pomyłkowo wpisano kwotę 39.000, a powinna być kwota 19.000 i tym samym w kolumnie „Po  

      zmianie” zamiast kwoty 1.461.000 powinna być kwota 1.481.000. 

      Pan Andrzej Grabowski nawiązując do ostatnio odbytego posiedzenia Komisji Budżetu  

      i Rozwoju Gospodarczego, którego tematem były zadania inwestycyjne, zapytał o koszt  

      wykonania przy drodze w Wierzbicy rowów i przepustów oraz nakładki asfaltowej na drodze 

      w Pilicy za spółdzielnią „Mlekovita”.  

      Pani Skarbnik wyjaśniła, że może udzielić odpowiedzi, ale po uprzednim sprawdzeniu  

      w dokumentach. 

      Pan Burmistrz oznajmił, że nakładka asfaltowa na odcinku drogi ok. 200 m nad zalewem  

      w Pilicy została wykonana, ponieważ jest to miejsce, gdzie odbywają się plenerowe imprezy  

      kulturalne, a w tym roku odbyły się tu dożynki diecezjalno-powiatowo-gminne.  

      Poinformował, że nakładkę wykonała firma, która jest wykonawcą drogi w Cisowie. 

      Odnośnie przepustów i rowów przy drodze gminnej w Wierzbicy, Pan Burmistrz wyjaśnił, 

      że zostały one wykonany, aby zapobiec niszczeniu drogi.  

      Powiedział też o innych zadaniach inwestycyjnych przewidzianych do realizacji na terenie  

      gminy. 

      Innych pytań ani uwag nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok  

      pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XXVIII/199/2016. 

 

Ad 4e. 

     Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zamiany nieruchomości 

położonych w Pilicy. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, dotyczący wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości działki gminnej o pow.0,1237 ha na działkę, będącą własnością prywatną o pow. 

0,1150 ha z zaznaczeniem, że różnice wartości zamienianych nieruchomości regulowane będą  

w formie dopłat.  

Przedstawiony projekt uchwały – podobnie jak inne projekty uchwał, stanowi załącznik   

do niniejszego protokołu. 
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Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonej propozycji zamiany nieruchomości. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości została podjęta jednogłośnie  

      -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Oznaczona jest Nr Uchwała Nr XXVIII/200/2016. 

 

Ad 4f. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy udzielenia dotacji celowej dla Powiatu  

      Zawierciańskiego na refundację lub dofinansowanie zadań publicznych realizowanych przez  

      Powiat Zawierciański na terenie Gminy Pilica, a mianowicie na: 

       - przebudowę drogi powiatowej nr 1777 S Dzwonowice-Rokitno (Etap II) w wysokości  

          1.223.603 zł, 

       - remont drogi powiatowej Dobra-Łany Małe w wysokości 56.623 zł, 

       - przebudowę chodnika przy drodze powiatowej nr 1754 S w miejscowości Złożeniec 

          w wysokości 120.000 zł, 

       - przebudowę chodnika przy drodze powiatowej nr 1765 S w miejscowości Kocikowa  

          w wysokości 80.000 zł.  

       Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej  

       sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

       Radni nie wnieśli żadnych uwag do zaproponowanych dotacji. 

       Pani Przewodnicząca poddała przedmiotowy projekt uchwały pod głosowanie.  

       Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Zawierciańskiego na refundację lub  

       dofinansowanie zadań publicznych realizowanych przez Powiat Zawierciański na terenie Gminy  

       Pilica została podjęta jednogłośnie -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Oznaczona jest  

       Nr XXVIII/201/2016. 

 

 Ad 4g. 

            Pani Przewodnicząca podjęła sprawę przekazania środków finansowych dla Komendy  

       Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków inwestycyjnych. 

       Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w tej sprawie, zawierający propozycję 

       przekazania z budżetu gminy środków w wysokości 3.000 zł na potrzeby Komendy Powiatowej  

       Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu, który stanowi  

       załącznik do niniejszego protokołu.   

       Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

       Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie.  

       Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Policji  

       w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków inwestycyjnych została podjęta  

       jednogłośnie -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXVIII/202/2016. 

 

Ad 4h. 

          Następnie Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy zmiany Wieloletniej Prognozy 

      Finansowej na lata 2016 – 2026, poprzez ustalenie dla przedsięwzięcia – zakup samochodu  

      pożarniczego ciężkiego dla OSP Pilica, limitu zobowiązań na rok 2017 w wysokości 270.000 zł. 

      Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w ww. sprawie, stanowiący załącznik  

      do niniejszego protokołu 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonej propozycji zmiany Wieloletniej  

      Prognozy Finansowej w zakresie roku 2017. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

      Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2026 została  

      podjęta jednogłośnie -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Oznaczona jest 

      Nr XXVIII/203/2016. 
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      Ad 5. 

            Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza  

o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

W sprawie przeglądu solarów Pan Burmistrz wyjaśnił, że pobieranie jakichkolwiek opłat od 

mieszkańców za przeprowadzanie przeglądów gwarancyjnych jest niedopuszczalne. 

Poinformował, że sołtysi otrzymali w dniu dzisiejszym pisma, zawierające informacje w tej 

sprawie. 

      Odnośnie szkód wyrządzanych przez bobry Pan Burmistrz zaproponował, aby Pan sołtys lub Pan  

      radny złożył pismo w tej sprawie do tut.Urzędu, a Urząd przekaże pismo do Śląskiego Zarządu  

      Melioracji i Urządzeń Wodnych. 

Jeżeli chodzi o drewniane słupy w chodniku w Złożeńcu Pan Burmistrz wyjaśnił, że budowa 

chodnika jest inwestycją powiatu.  

Odpowiadając na interpelację, dotyczącą wstawienia lustra przy drodze w Zarzeczu Pan 

Burmistrz wyjaśni, że sprawę tę przekazał merytorycznemu pracownikowi Urzędu – insp.ds. 

inwestycji i sprawa jest w toku załatwiania. 

      W sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki i braku  

      funduszu obywatelskiego dla miasta Pilicy, Pan Burmistrz wyjaśnił, że ustawa o funduszu sołeckim  

      daje możliwość utworzenia funduszu sołeckiego i pozyskania z budżetu państwa zwrotu, w formie  

      dotacji celowej, części wydatków wykonanych w ramach funduszu, który nie uwzględnia miast,  

      ale budżet nie ogranicza się do funduszu sołeckiego, zabezpiecza również środki na realizację zadań  

      inwestycyjnych w mieście Pilicy, które stanowi centrum gminy. Pan Burmistrz zwrócił uwagę,  

że w Pilicy przewidziana jest między innymi przebudowa ul.Krakowskiej, Zawierciańskiej,  

3 Maja, w rynku i innych w zakresie kanalizacji i odtworzenia nawierzchni oraz 

termomodernizacja budynku biblioteki. 

Odnośnie nakładów poniesionych na wydanie broszury, o co pytał Pan radny, Pan Burmistrz 

wyjaśnił, że koszt wydania jednej broszury wyniósł 70 gr. Zostały dołożone do 300 szt. 

zaproszeń na obchody jubileuszu 150-lecia Kół Gospodyń Wiejskich województwa śląskiego                

na ziemiach polskich, a zawarte w nich informacje pochodzą ze strony internetowej tut.Urzędu, 

są rzetelne i prawdziwe.  

W sprawie założenia oświetlenia ulicznego w Dobrej Koloni we wskazanym miejscu Pan 

Burmistrz powiedział, że zleci rozeznanie możliwości i potrzeb i ewentualnie podejmie 

działania. 

Jeśli chodzi o remont drogi na terenie poscaleniowym w Kocikowie, Pan Burmistrz wyjaśnił,  

że postara się, aby w przyszłym roku poprawić stan drogi – może przy wykorzystaniu asfaltu 

zerwanego z dróg, które będą przebudowywane.             

Sprawę drogi Siadcza – Solca, gdzie żwir z poboczy sypie się na drogę Pan Burmistrz wyjaśnił, 

że przekaże zarządcy drogi – Powiatowemu Zarządowi Dróg. 

 

      Ad 6. 

            W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wolnych  

      wniosków.  

      Pan Kazimierz Grzesiak wyraził podziękowanie, że ruszyła przebudowa drogi od Sierbowic  

      do Pradeł na odcinku w lesie i za przycięcie gałęzi przy drodze w Biskupicach. 

      Pan Tomasz Karpała nawiązał do podjętej dzisiaj uchwały, umożliwiającej placówkom handlu  

      detalicznego i zakładom gastronomicznym handel całodobowy. Poprosił, aby przy wydawaniu  

      zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych uczulać przedsiębiorców, by nie sprzedawano  

      napojów alkoholowych osobom nieletnim i pijanym. Powiedział, że jego zdaniem zakazy  

      i nakazy do niczego nie prowadzą.   

      Pani Anna Kowalska – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Pilica również poprosiła o uczulenie  

      przy wydawaniu zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, aby sprzedawcy zwracali uwagę  

      na respektowanie prawa mieszkańców do ciszy nocnej.    
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      Pan Przewodnicząca Rady podziękowała za wykoszenie trawy koło pomnika w Kidowie. 

      Innych spraw nie podjęto. 

 

      Ad 9. 

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała  

      zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.16
55

.  

                 

      Protokołowała: 

        


